
 

 

Høringssvar vedrørende kvalitetsrapporten 2020 
 

Vi har gennemgået udkast til kvalitetsrapport på skolebestyrelsesmødet den 7. april 
og har følgende bemærkninger og spørgsmål. 

Fra medarbejderside udtrykkes der særskilt tilfredshed med anbefalingen om ”at følge 
udlægningen af ressourcer til årgangene nøje” (DSA, holdtimer m.m.) – særligt i 
forhold til, hvad der kommer ud af indsatserne, og på hvilken måde eleverne 
profiterer af de udlagte ressourcer. 

Der spørges ind til anbefalingen om “at være undersøgende ift. kriterier og 
vurderinger ved karaktergivning og UPV Uddannelsesparathedsvurdering). Hvordan vil 
vi fremadrettet sikre konsensus i vurderingerne hos medarbejderne? og hvordan vil vi 
inddrage elevernes perspektiv og motivation i arbejdet med at gøre 
alle uddannelsesparate?” 
Skolebestyrelsen synes, at der er interessante perspektiver i anbefalingen og ser frem 
til analysen og inddragelsen samt de afledte tiltag. 

Skolebestyrelsen glæder sig over, at elevernes trivselsmåling stiger hvert år og ligger 
højt.  

Skolebestyrelsen stiller sig nysgerrige over for skolens elevgrundlag. Ifølge den 
demografiske udvikling, burde der være kommet flere børn til området. Dette 
afspejler sig ikke i skolens elevtal.  

Der spørges til, hvorfor Baltorpskolens rapport er samskrevet med Hedegårdsskolens. 

 

På skolebestyrelsens vegne 

Thomas Berg Nielsen 
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